
Procesul-verbal al 9edintei Comisiei de urbanism 9i amenajarea
teritoriului din data de 26 mai 2023, ora 12.00

§edinta s-a desfa9urat atat prin prezenta fizica, la sediul autoritatii
deliberative din municipiul Bucure9ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector
5, etaj 3, cat 9i prin mijloace electronice, prin intermediut platformei online
de videoconferinta Webex.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
24.05.2023 a domnului pre9edinte Hazarian Constantin.

NR
CRT

NUME §l PRENUME

Presedinte - HAZARIAN CONSTANTIN – prezent
e DAN – prezent
MORARU ADRIAN FLAVIUS – prezent
NICORESCU NICOREL – prezent
Ma ANDREI DANIEL – prezent
+MIGHELSCHI COSMIN VICTOR – prezent
PAVEL MARIUS ADRIAN – prezent
SUHAN VALERIU NICOLAE – Drezent
IONESCU ANDREI GEORGE – absent
VIGHECIU ADRIAN NICOLAE – absent
CALENTARU NASI – prezent
GHERGHICEANU FLORENTINA – prezent
Vl§AN HORIA ALEXANDRU – prezent

Ordinea de zi a 9edinjei comisiei comunicata prin convocare:

Punctul nr. 12 de pe ordinea de zi a §edintei Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti din data de 29.05.2023, proiectul de hotarare pentru
modificarea Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucuresti nr.
142/02.06.2021 privind declan9area procedurilor de expropriere pentru
suprafaja de 846 mp parte din terenul proprietate privata situat Tn
Bucure§ti, str. Fantanica nr. 39, sector 2, nr. cadastral 230416, afectat de
zona de siguranta a lucrarii de utilitate publica „Artera de circulatie Tntre B-
duI Doamna Ghica 9i B-duI Chi9inau”, in vederea punerii in executare a
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Sentintei Tribunalului Bucure9ti nr. 2627/1 1 .04.2019 ramasa definitiva prin
Decizia Curjii de Apel Bucure§ti nr. 720/18.06.2020;

Punctul nr. 44 de pe ordinea de zi a §edintei Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti din data de 29.05.2023, proiectul de hotarare
privind inijierea colaborarii dintre Municipiul Bucure§ti, Ministerul
Dezvoltarii, Lucrarilor Publice si Administratiei si Asociatia de Dezvoltare
Intercomunitara Zona Metropolitana Bucure9ti Tn vederea elaborarii si
implementarii Planului Urbanistic Zonal: Regenerarea la nivel metropolitan
a coridorului raului Dambovita - Plan Dambovita 2050 si stabilirii zonei de
reglementare PUZ ca zona strategica de coordonare.

Participa:
Dornnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism:
Doamna Ramniceanu Madalina, consilier personal al Primarului

General:
Doamna Halipa Veronica Tatiana Maria, §ef Birou, Biroul

Exproprieri .

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Buna ziua!
Sunt prezenti 1 1 din cei 13membri ai comisiei, avem cvorum pentru

a Tncepe §edinta comisiei.
Ordinea de zi a sedintei de astazi este urmatoarea
1.Punctul nr. 12 de pe ordinea de zi a 9edintei Consiliului General al

Municipiului Bucure9ti din data de 29.05.2023, proiectul de hotarare pentru
modificarea Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucuresti nr.
142/02.06.2021 privind declan9area procedurilor de expropriere pentru
suprafa ja de 846 mp parte din terenul proprietate privata situat Tn
Bucure§ti, str. Fantanica nr. 39, sector 2, nr. cadastral 230416, afectat de
zona de siguranta a lucrarii de utilitate publica „Artera de circulatie Tntre B-
duI Doamna Ghica 9i B-duI Chi9inau”, in vederea punerii Tn executare a
Sentin Tei Tribunalului Bucure9ti nr. 2627/1 1 .04.2019 ramasa definitiva prin
Decizia Curjii de Apel Bucure9ti nr. 720/18.06.2020;

2.Punctul nr. 44 de pe ordinea de zi a 9edintei Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti din data de 29.05.2023, proiectul de hotarare
privind initierea colaborarii dintre Municipiul Bucuresti, Ministerul
Dezvoltarii, Lucrarilor Publice si Administratiei si Asociatia de Dezvoltare
Intercomunitara Zona Metropolitana Bucure§ti Tn vederea elaborarii si
implementarii Planului Urbanistic Zonal: Regenerarea la nivel metropolitan
a coridorului raului Dambovita - Plan Dambovita 2050 si stabilirii zonei de
reglementare PUZ ca zona strategica de coordonare.

Supun la vot ordinea de zi.
Eu sunt „pentru”.
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Cu 10 voturi pentru, 0 Tmpotriva 9i 1 abjinere, ordinea de zi a
fost aprobata.1

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Domnule pre9edinte, a venit un reprezentant al directiei? A venit

domnul arhitect-sef?

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Nu, de la departarnentul de urbanism nu este nirneni.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
§i ce facem? Cum putem Tntreba anumite lucruri?

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Pentru primul punct a venit o colega de la Direc+ia de Patrimoniu.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Pi pentru al doilea punct?

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Presupun ca pana Ia al doilea punct vine cineva de la urbanism.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Eu sunt adeptul ideii ca, atunci cand nu vine cineva de la directie, sa

nu dam aviz.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Haideji sa ajungem acolo.
Suntem la primul punct de pe ordinea de zi, punctul nr. 12 de pe

ordinea de zi a 9edintei Consiliului General al Municipiului Bucure§ti,
proiectul de hotarare pentru modificarea Hotararii Consiliului
General al IUunicipiului Bucuresti nr. 142/02.06.2021 privind
declan9area procedurilor de expropriere pentru suprafaja de 846 mp
parte din terenul proprietate privata situat Tn Bucure9ti, str. Fantanica
nr. 39, sector 2, nr. cadastral 230416, afectat de zona de siguranji a
lucrarii de utilitate publica „Artera de circulajie Tntre B-duI Doamna
Ghica 9i B-duI Chi9inau“, in vederea punerii in executare a Sentinjei
Tribunalului Bucure9ti nr. 2627/11.04.2019 ramasa definitiva prin
Decizia Curjii de Apel Bucure9ti nr. 720/18.06.2020.

1 Domnul Hazarian Constantin 9i-a exprimat op;iunea de vot verbal. Prin urmare, voturile au fost
consemnate Tn procesul-verbal in conformitate cu Tnregistrarea audio, precum §i cu rezultatele
generate de platforma online de videoconferin Ta WebEx
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It dau cuvantul colegei de la Directia Patrirnoniu.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Ce sa ne mai explice, daca este o sentinta? Este o sentinta ramasa

definitiva.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Foarte corect.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Daca nu are nimeni Tntrebari, va propun sa trecem la vot.
Eu sunt „pentru”.
Cu 11 voturi pentru, 0 Tmpotriva, 0 abjineri, proiectul a primit

aviz favorabil.2

Al doilea proiect de pe ordinea de zi este punctut nr. 44 de pe ordinea
de zi a 9edintei Consiliului General al Municipiului Bucure9ti, proiectul de
hotarare privind inijierea colaborarii dintre Municipiul Bucure9ti,
Ministerul Dezvoltarii, Lucrarilor Publice 9i Administratiei 9i
Asociajia de Dezvoltare Intercomunitara Zona Metropolitani
Bucure9ti Tn vederea elaboririi 9i implementarii Planului Urbanistic
Zonal: Regenerarea la nivel metropolitan a coridorului raului
Dambovija - Plan Dambovi Ia 2050 9i stabilirii zonei de reglementare
PUZ ca zona strategica de coordonare.

Din partea Direcjiei de Urbanism este prezent domnul Matei
Damian

va rog sa ii adresati Tntrebari.
in primul rand, o sa iI rog pe domnul Damian sa ne prezinte acest

proiect. Muljurnesc!

Domnul Damian Matei. Director Executiv. Directia Urbanism
Buna ziua! Este un proiect care este o dorinta a Municipiului

Bucure9ti, a Ministerului Dezvoltarii, a Prefecturii Municipiului Bucure9ti.
Au fost, in ultimul an 9i jumatate, aproape saptamanal, Tntalniri Tntre
reprezentan+ii Prefecturii, Ministerului 9i municipiului Bucure9ti cu privire
la acest proiect de regenerare a Dambovijei. E un proiect pe care noi iI
consideram foarte important. Dambovita, momentan, arata ca un traseu
mort 9i fara niciun feI de valoare urbanistica, este pur 9i simplu o
constructie tehnica betonata. De ce s-au implicat atat de multe entitali?

2 Domnul Hazarian Constantin §i-a exprimat optiunea de vot verbal. Prin urmare, voturile au fost
consemnate in procesul-verbal in conformitate cu inregistrarea audio, precum 9i cu rezultatele
generate de platforma online de videoconferinta WebEx
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Pentru ca e cea mai complexa structura a zonei. Cuva !ine de Apele
Romane, malurile !in de noi. Trece prin llfov, intra Tn municipiul Bucure9ti,
iese iara9i Tn llfov, deci e un proiect foarte, foarte complex. De-a lungul
Dambovi+ei exista foarte multe spatii pe care le dorim a fi remobilate, cu
functiuni publice, ne dorim o tratare unitara a acestui traseu. De aceea,
Tmpreuna cu Ministerul Dezvoltarii, am initiat aceasta realizare a unui plan
urbanistic zonal. Exista finanjare din partea Ministerului Dezvoltarii pentru
acest PUZ 9i noi suntem deschi9i sa-I primim, sa-I avizam, sa-I discutam,
sa parcurgem pa9ii normali ai oricarei documenta Iii de urbanism.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Mul+umesc! in cei doi ani de cand va Tntalniti pentru acest protect,

s-au schijat ceva solu+ii pentru modernizarea 9i finisarea acestui curs de
apa din Bucure9ti?

Domnul Damian Matei. Director Executiv. Directia Urbanism
Acesta e scopul documentatiei de urbanism. Evident ca nu poti sa

vii cu solujiile de la Tnceput. Solu{iile sunt rezultatul unor studii, unor ample
cercetari, pentru ca e o chestiune interconectata cu foarte multe alte
elemente de infrastructura subterana. §ti{i cu totii ce Tnseamna problema
de la Piata Unirii, cate lucruri se suprapun acolo, Dambovita, metrou,
pasaj, e ceva foarte complex 9i de aceea trebuie tratat cu multi atentie.
PUZ-ul va da ni9te raspunsuri pe care toate aceste entitati 9i Ie vor asuma.
Asta e foarte important, pentru ca au fost multe ini{iative care nu s-au
materializat, tocmai din pricina faptului ca, la un moment dat, se blocau
’intr-un aviz de la o entitate care avea legatura cu zona respectiva. §i
grupul asta de lucru care s-a constituit, cu Apele Romane, cu Mlinisterul,
cu Prefectura, cu Municipiul vrea sa creeze acest cadru Tn care toata
lumea sa se puna de acord: hai sa facem Dambovija placuta! Ne dorim
reTnverzirea malurilor, regenerarea urbana de pe Tntreg cursul ei. Dar
astea sunt ni9te chestiuni care se vor stabili prin aceasta documentatie de
urbanism tip Master Plan, urmand ca pentru fiecare zona Tn parte sa se
faca ni9te concursuri publice, sa vedem care e cea mai buna abordare.
Deci e o chestie foarte deschisa si foarte sincera.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Multumesc! Domnul Moraru, domnul Pavel, domnul Rigu 9i domnul

Milea
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Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Am cerut 9i eu cuvantul, domnule pre9edinte.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Si domnul Suhan.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
vazand ca toata lumea vrea sa intervina, o sa am doar una sau

maxim doua Tntrebari deocamdata. §i daca mai e cazul revin, ca poate 9i
colegii mei o sa abordeze o parte din temele acestea. Prima mea Tntrebare
este: care e relatia cu PUG-ul? ii voi Tntreba pe marti no9tri speciali9ti care
fac PUG-ul de un deceniu si cred ca mai dureaza inca un deceniu. Ei vin
cu alta solutie pe zona asta? Tntreb de principiu, ca ma gandesc ca poate
chestia asta trebuia tratata direct in PUG, nu 'Fncepem iar cu PUZ-uri.

Domnul Damian Matei. Director Executiv. Directia Urbanism
Este o Tntrebare chiar foarte buna. Au fost discutii §i cu echipa PUG-

ului chiar saptamana trecuta 9i chiar 9i ieri. Au fost doua randuri de discutii
cu echipa PUG-ului. Aceasta zona pe care ne-o dorim este o prima
propunere §i o sa fie clar condi+ionata de studiile pe care PUG-ul Ie va
fundarnenta pentru aceasta zona. Deci nu va fi deloc decuplat acest PUZ
de PUG, adica nu se va crea o chestie necoordonata cu PUG-ul. PUG-ul
va da raspunsul asupra zonei delimitate clar, de interventie. Harta pe care
o aveti acolo este o prima propunere. Ideea este de a conditiona PUZ-ul
de studiile care reies din PUG. PUG-ul asta face, o parte din el, foarte
importanta, sunt studiile de fundamentare pe zonele prioritare 9i de
interes. §i vreau sa va asigur ca asta se va intampla. Deci nu vor fi
probleme de necoordonare cu PUG-ul.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Asigurarea dumneavoastra, nu vreau sa fiu necivilizat, dar voiam sa

spun ca nu face doi bani. in contextul Tn care ne uitam la relatia Consiliului
cu dumneavoastra, in general, dupa 30 de ani de urbanism in Bucure9ti,
nu ai cum sa crezi executivul. Mai ales, atenjie! ca ni s-a promis de domnul
primar general ca pana la sfar9itul anului avem PUG-ul. Vreti sa scot
declaratia? Deci eu nu in+eleg cum sa poli sincroniza aceste doua lucruri
intre ele, dar repet, este strict pe ce traim de 30 de ani.

Domnul Consilier RiFlu Andrei Daniel
Ca sa injelegem, PUG-ul va stabili indicatorii urbanistici 9i

reglernentarea 9i Tn functie de asta se va adapta PUZ-ul sau invers?
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Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Exact asta se va Tntampla, pentru ca PUG-ul are un caracter mai

important decat PUZ-ul. PUZ-ul detaliaza, la feI cum PUD-ul detaliaza
PUZ-ul. E vorba de ierarhie. lar referitor Ia ce a spus domnul Moraru, da,
a9a este prevazut, la sfar9itul anului vom avea un prim draft, referitor la
PUG. Nu poate fi avizat peste noapte, dar primul draft va fi gata conform
graficului, la sfar§itul anului. Atunci va fi o discutie absolut deschisa si vom
putea dezbate zile Tntregi.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Nu ar fi fost mai normal ca acest PUZ sa se realizeze dupa

aprobarea PUG-ului? Astfel Tncat sa detalieze solutia din PUG. Daca
aprobam un PUZ 9i dupa aceea vine PUG-ul, o sa anuleze toata munca
9i toli banii cheltuiji pe acest PUZ.

DorrLnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
E corect ceea ce spuneti. va aduc aminte ca noi am deblocat

contractul PUG-ului care era inert, mort.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Dupa doi ani 9i jurnatate Tn care i-am cerut primarului acest lucru.

Domnul Damian Matei. Director Executiv, Directia Urbanism
Dar din 2014 pana Tn 2021 ce s-a Tntamplat? Nu s-a dorit. Evident

ca daca era PUG-ul gata conform contractului din 2013, se putea Tntampla
§i aceasta discutie, dar acum evident ca se va coordona cu ceea ce
Universitatea de Arhitectura 9i consor{iul vor putea adapta Tn zona
respectiva. Eu vreau sa risipesc Tngrijorarile dumneavoastra. Exista bune
intentii, noi avem o colaborare foarte buna cu proiectantul PUG-ului.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Urmeaza domnul Rigu, domnul Pavel, domnul §uhan 9i domnul

Visan.

Domnul Consilier Riqu Andrei Daniel
Daca domnul arhitect ne poate preciza cum s-au ales zonele de

langa Dambovi+a, respectiv cat de mult sa reglementeze Tn relatie cu
aceasta reabilitare a raului Dambovita. Respectiv a fost o decizie de
dimensiune, la 500 de metri de rau, acolo ne oprim sau a tinut cont de
specificul zonelor sau de alt criteriu? Am vazut ca pe schita care este
ata9ata proiectului de hotarare, zona de reglementare merge mai departe
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in unele zone, in altele este strict pe langa cursul raului. Cum aji luat Tn
calcul aceste zone?

Domnul Damian Matei, Director Executiv. Directia Urbanism
O sa ii dau cuvantul doamnei Madalina Ramniceanu, consilier

personal al primarului general.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Nu avem nevoie de un consilier personal al primarului general.

Dornnul Rigu v-a pus o Tntrebare tehnica. Daca dumneavoastra spuneti ca
a+i participat saptamanal Ia cate o 9edinta...

Doamna Madalina Ramniceanu. consilier al Primarului General
Buna ziua! Daca fmi permiteji...

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
va rog frumos sa nu ma Tntrerupeti. Domnule Damian,

dumneavoastra sunteji dator sa ii raspunde{i domnului Rigu, pentru ca
v-a pus o Tntrebare absolut tehnica. Nu e nevoie de un consilier al
prirnarului general.

Domnul Consilier Riqu Andrei Daniel
Ne poate raspunde oricine, atata timp cat raspunsul este util 9i

pertinent.

Domnul Consilier Milea Dan
Eu personal sunt de acord sa ne raspunda doamna consilier al

primarului general.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Nu este nicio problema, pot sa va raspund eu, credeam ca doriti

ni9te detalii mai amanunjite. cand am spus ca am participat la toate
9edintele, am spus de direc+ia noastra 9i de cabinet primar general. Daca
va aduceji aminte, domnul primar general a avut Tn 2012 o propunere cu
raul Dambovija, viziune pentru Bucure9ti cu proiectul Dambovita. Deci tine
foarte mult la acest proiect.

Harta 9i conturul pe care le vedem jin seama de o anumita
morfologie a spatiului urban, !in seama de zonele care au fost parasite,
dernolate 9i reconstruite, !in seama de ni9te relatii vizuale 9i de ni9te
posibile traversari ale Dambovitei prin anumite zone. §i este o prima
propunere, deci nu e o chestiune batuta Tn cuie. Poate daca Ti permiteti
doarnnei Ramniceanu sa ia cuvantul, domnule pre9edinte, poate va va
putea detalia.
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Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Doamna Ramniceanu, va rog sa luati cuvantul.

Doamna Madalina Ramniceanu. consilier al Primarului General
in acest grup s-au identificat mai multe zone cu probleme 9i mai

multe zone in care se poate interveni. Aceasta delimitare are mai mult un
roI de a permite grupului Dambovija sa coordoneze urrnatoarele proiecte
care eventual s-ar initia pe aceasta zona, pana la initierea 9i pana la
demararea acestui PUZ. Discutam despre acest PUZ acum, pentru ca
initierea sa va dura, nu va Tncepe maine. Trebuie mai Tntai organizata
documentatia, pregatita tema. Cei de la universitate ne-au asigurat ca,
pana se va ajunge Tn acea faza, ei vor finaliza studiile de fundamentare 9i
vom avea o zona care sa He delimitata de studii, nu de opinii. Asta
Tncercam sa facem si in momentul de fata ’incercam doar sa initiem acest
lucru 9i sa putem sa intram Tn discujie cu ministerul oficial, avand §i
sustinerea consiliului local.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Deci Tnteleg ca de fapt zona aceasta trasata de studiu este o zona

informativa, pentru ca ea va fi delimitata Tn urma discujiilor cu consortiul
care realizeaza PUG-ul. Este frumos colorat aici, cu galben, cu portocaliu,
dar nu exista o legenda care sa ne spuna ce reprezinta aceste culori.

Doamna Madalina Ramniceanu. consilier al Primarului General
De aceea acest proiect este finantat de Ministerul Dezvoltarii, pentru

ca este un proiect pilot care nu adreseaza o zona care tine doar de o
singura administratie. Este o harta care are mai multe zone, pentru ca una
tine de Bucure9ti 9i celelalte, care sunt pujin decolorate, sunt zone care
vor trebui similar sa treaca prin Consiliul llfov. Toate zonele acestea, cel
pujin cele care !in de Bucure9ti, mornentan sunt bazate pe discu+iile care
s-au avut Tn grup, in ideea ca, daca Tntre timp se ini+iaza proiecte pe zonele
respective, sa treaca 9i prin acest grup care s-a constituit, pentru ca acolo
sunt 9i Apele Romane, 9i Metrorex-ul, 9i Prefectura, 9i Apa Nova, toli
factorii care tin cumva de acest curs al Dambovitei. Este un demers care
va dura foarte mult, ani de zile 9i este important ca prin acest grup sa
incercam sa oferim o coeren@ a ceea ce se Tntampla 9i pana atunci. Nu
putem bloca ora9ul, nu 9tim ce va aparea pe acest traseu 9i acesta a fost
scopul acestei haRi, sa indicam zonele pe care ar fi bine sa le discutam Tn
acest grup, daca apare ceva pana avem un grad mai mare de detaliere.
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Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Pute+i sa mai repetaji o data fraza: nu putem sa blocam Bucure9tiul?

fmi place foarte mult cum suna din gura dumneavoastra. sa vina din
partea aparatului adrninistrativ: nu putem sa blocam Bucure§tiul din punct
de vedere administrativ, cand Bucure9tiul este blocat de doi ani 9i jumatate
din punct de vedere urbanistic?

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Se dau autorizatii, certificate.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Din punct de vedere urbanistic, domnule Matei Damian. PUG, PUZ

9i PUD Tnseamna urbanism. Partea de autorizare Tnseamna autorizare
pu nctuala.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Nu am Tnteles exact care sunt functionalitatile care se doresc a fi

implementate de-a lungul Dambovitei. Am Tnteles aspectele tehnice Pi
administrative in legatura cu care 9i doamna consilier 9i domnul arhitect
au fost suficient de expliciti, dar nu am Tnteles ce vrea sa se faca acolo,
de-a lungul Dambovijei, pana la urma. Punctual Tnsa, eu vreau sa va Tntreb
cat se poate de clar care sunt intenjiile dumneavoastra, avand Tn vedere
acest proiect pe care vreti sa iI puneji in opera, deci care sunt intentiile
dumneavoastra Tn legatura cu Strapungerea Splaiul Independentei,
Ciurel, Centura, Autostrada A1 ?

Domnul Damian Matei. Director Executiv. Directia Urbanism
A9 prefera totu9i sa ne limitam Ia aceasta tema cu Dambovi Ia.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Despre Dambovita este vorba.

Domnul Damian Matel Director Executiv, Directia Urbanism
Precizez ca nu este doar initiativa noastra, este o initiativa comuna

a Ministerului Lucrarilor Publice, a Prefecturii. Referitor la Ciurel, este Tn
analiza 9i va fi solutionat prin ceea ce va fundamenta studiul de trafic pe
care TI va face PUG-ul.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Domnule Damian, sunteti un om care ar avea foarte multe calitati sa

intre Tn politica. Mi-ati raspuns cu foarte multe cuvinte, dar fara sa rmi
raspunde+i, practic, la Tntrebare. Tntrebarea e foarte simpli 9i daca va uitaji
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pe harta pe care dumneavoastra ne-ati pus-o la dispozijie, o sa constata{i
ca zonele delimitate 9i care sunt vizate a fi reglementate prin acest PUZ
includ zona despre care eu va Tntreb. Care este intentia in legatura cu
strapungerea? Nu vi intreb degeaba, domnule Damian, 9i nici nu vreau
sa va pun in Tncurcatura, departe de mine gandul asta. Dar pentru
proiectul acesta despre care eu fac vorbire acum, bucure9teanul a cheltuit
peste 60 de milioane de euro. Eu refuz sa particip Ia o asemenea
desconsiderare a unui efort major pe care bucure9teanul l-a facut, pentru
a-9i crea o cale de afluire 9i de defluire Tnspre 9i dinspre Bucure9ti, astfel
Tncat sa evite poluarea teribila din cartierul Militari, sa o eliminam, sa
contribuim la starea de sanatate a oamenilor prin masurile care stau la
Tndemana noastra sa le luam. Deci inca o data, care sunt intentiile
dumneavoastra, din perspectiva acestui PUZ, referitoare la Strapungerea
Splaiul Independenjei – Ciurel?

Domnul Damian Matei. Director Executiv. Directia Urbanism
Domnule §uhan, 9tili ca va apreciez, dar nu o sa am niciodata

talentul dumneavoastra politic. Oi poate e mai bine a9a. V-am raspuns, in
sensul ca daca ma Tntreba li pe mine personal, evident ca eu mi-a9 dori sa
se gaseasca o formula de a continua, pana Tntr-un anumit moment, 9i de
a rezolva acel pod care se opre9te Tntr-un de9ert, dar asta e o optiune
personala. Dar acest lucru se va putea rezolva printr-un studiu care sa
spuna cum se va putea intampla acest lucru. Datorita faptului ca acea
zona care in PUG era prevazuta ca needificata, culoar de needificare,
s-au dat, dupa anul 2000, zeci, sute de autorizatii, de catre ni9te domni
primari de la sector care au mobilat acel traseu aI PUG-ului, care exact ce
va doriti dumneavoastra prevedea. Se trece Ciurelul 9i se duce un culoar
pana Tn centura. Ce sa vedeji? Prirnarii de sector au dat acolo, exact pe
acel culoar, autoriza Iii de construire. Este o problema de despagubiri, de
exproprieri, e o problema complexa.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Sunt de acord cu dumneavoastra ca e o problema complexa, dar de

asta suntem aici, sa rezolvam probleme complexe. inca o data, apreciez
efortul dumneavoastra 9i apreciez explicatiile dumneavoastra 91 apreciez
inca o data 9i la modul sincer va spun, inclinajiile dumneavoastra spre
politica, pentru ca aji dus discutia Tntr-un domeniu derizoriu, adiacent. Pe
mine nu ma intereseaza ce au facut ceilalti dinainte. lar culoarul respectiv,
chiar va rog sa ne informaji data viitoare, sa aveji amabilitatea sa veniti la
comisie 9i sa ne informati Tn legatura cu aceasta situatie, care sunt
impedimentele pentru a se continua construcjia. Sigur ca acel pod duce
nicaieri Ia ora actuala, pentru ca el face parte dintr-un proiect. Daca nu
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duci proiectul Ia bun sfar9it 9i Tl la9i la jumatate, bineinjeles ca jumate nu
duce nicaieri.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Voiam sa ii spun domnului Damian ca Primaria Sectorului 3 care a

amenajat in zona Unirii malul Dambovitei, I-a amenajat astfel Tncat la
momentul de fala este Ioc de promenada. lar Tnainte de interventia
Primariei Sectorului 3, in zona aceea, in anii 2003-2005, in perioada
aceea eu aveam birou Tn zona, erau ni9te panouri metalice ruginite, era
un taram aI homeless-ilor, multor oameni Ie era frica sa mearga pe partea
aceea de trotuar pentru ca viaja lor era pusa Tn pertcol. in momentul Tn
care spunem ca primariile de sector au facut §i au dres, haideti sa ne uitam
9i Ia ce nu a realizat, de-a lungul timpului, Primaria Capitalei. Daca ne
uitam la primariile de sector care in acest mandat fac pasaje, poduri si alte
amenajari 9i Primaria Capitalei nu, daca ne uitam la parcurile care apartin
de primariile de sector 9i ne uitam la parcurile care apaRin de Primaria
Capitalei, o sa vedem o diferenta.

Domnul Consilier Riqu Andrei Daniel
Domnule pre9edinte, uitaji-va 9i la banii alocati de sectoare pentru

parcuri 9i invers, de Primaria Capitalei pentru parcuri.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Pot sa continui, ca vorbeam de altceva? Eu nu am nimic Tmpotriva

9i nu vreau sa se injeleaga gre9it, ca a9 avea ceva Tmpotriva amenajarii
cursului Dambovitei. Sunt de acord cu dumneavoastra ca el nu este
exploatat a9a cum ar trebui, din niciun punct de vedere. Deci nu am niciun
feI de problema cu chestia asta, dar am o problema cu faptul ca
bucure9teanul a cheltuit peste 60 de milioane de euro, iar cineva vine si
ne zice: domnule, vi s-a parut. Vi s-a parut, banii aia sa se duca pe Apa
sambetei. Daca Tn PUZ-ul acesta dumneavoastra veti veni cu o
reglementare Tn ceea ce prive§te continuarea proiectului, astfel Tncat acei
bani sa se demonstreze ca au fost cheltuiti Tntr-o maniera judicioasa,
atunci eu unul nu a9 avea nimic Tmpotriva. Dar deocamdata, atata timp cat
nu avern o confirrnare, o pozijie oficiala Tn legatura cu acest aspect, Tmi
pare rau, eu nu pot sa votez a9a ceva. Eu nu pot sa-mi permit sa-mi bat
joc de peste 60 de milioane de euro, prin votul meu.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Domnule §uhan, eu v-am raspuns care este opinia mea. M-ati

Tntrebat, v-am raspuns. V-am raspuns ca acest studiu privind
oportunitatea 9i cum se va desfa9ura prelungirea se va efectua prin PUG.
Chiar sunteji politician. V-am raspuns fix la Tntrebare.
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Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Dar nu e vorba de dumneavoastra. Dumneavoastra sunteti

reprezentantul oficial al institutiei. V-am spus care este parerea mea, Tnsa
a sustine in continuare ca ne trebuie nu stiu ce studiu nu e tocmai corect,
pentru ca el exista. Atunci cand a fost initiat acest proiect s-au facut studii
peste studii. Acesta e un aspect. §i al doilea aspect, 9tiu foarte clar, pentru
ca mi-a declarat primarul general, domnul Nicu9or Dan, ca domniei sale
nu ii place acest proiect. §i il citez: nu fmi place, domnule, proiectul acesta,
e o prostie. De aici temerea mea in legatura cu acest PUZ.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Urrneaza domnul Pavel, domnul §uhan 9i domnul Mlilea.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Domnule arhitect-9ef, ca presupun ca dumneavoastra sunteti noul

arhitect-9ef al Primariei Municipiului Bucure9ti, zona aceasta poate fi
foarte simplu studiata Tn PUG. in al doilea rand, noi nu avem un PIDU
aprobat de Consiliul General al Municipiului Bucure9ti, acum ceva timp, in
care era studiata exact zona despre care facem vorbire? PIDU nu studia
aceasta zona?

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Evident ca PUG-ul va da raspuns Ia tot ce Tnseamna zona finala de

studiu 9i va fundamenta interventia urbanistica in aceasta zona prioritara.
Pi referitor la PIDU, exista cateva portiuni din PIDU care traverseaza
Dambovita pe la Podul Calicilor. §i mai e o zona din PIDU care uneste
cumva Podul lzvor de Piata Unirii. Noi vorbim acum de Dambovita. ca
Tntreg parcurs aI ei, de la llfov pana Tn llfov, trecand prin Bucuresti. Adica
de la Lacul Morii pana la vacare9ti. Deci PIDU nu rezolva Dambovita.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Dar PUG-ul ar putea rezolva foarte simplu Pi dat fiind ca

dumneavoastra aji spus mai devreme ca la finalul anului vom avea un prim
document de rasfoit, eu ma Tndoiesc de treaba asta. §titi de ce va spun
treaba asta? Dumneavoastra inca nu ati dat facultatii ce v-au cerut
Dumneavoastra inca nu le-ati dat documentele care vor sta la baza
’intocmirii PUG-ului.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Aveti inforrrlatii eronate.
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Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Am informa+ii corecte. §tili ca ma informez Tnainte sa deschid gura.
Deci zona asta poate fi studiata extrem de simplu 9i rapid in PUG.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
PUG-ul are caracter director 9i strategic. Are ni9te studii de

fundamentare, delimiteaza niste zone functionale Tn oras, are o viziune
asupra transportului 9i rnobilitalii. Potrivit Legii 350, PUG-ul are caracter
norrnativ, director 9i strategic. PUZ-ul detaliaza prevederile din PUG pe
anumite zone. Deci nu puteti sa spuneti ca prin PUG rezolvam tot. Prin
PUG dam o direc+ie, dam o strategie, dam o viziune ora9ului care, ulterior,
prin ni9te docurnentajii de urbanism pe anumite zone, tip PUZ, vor detalia
ceea ce prevede PUG-ul.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Daca aji spus ca PUZ-ul acesta va detalia ceea ce prevede PUG-ul,

atunci haideti sa a9teptam mai Tntai PUG-ul.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Foarte corect.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Chestiunile se vor suprapune, acesta nu va fi gata maine.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Dar nu ar fi mai corect sa purtati o discujie cu consortiul care

realizeaza PUG-ul?

Domnul Damian Matei. Director Executiv, Directia Urbanism
Am purtat.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Foarte corect. Tntrebarea mea este: de ce facem PUZ-ul asta ac,um,

in condi+iile Tn care vine PUG-ul? ca poate Tn urma dezbaterilor public,e
care sunt obligatorii, Tntr-un feI sau altul, la momentul Tn care va ajunge
PUG-ul la maturitate, cei care vor aduce modificari sau vor solicita anumite
lucruri vor modifica acest PUZ pe care iI faceji. Deci eu nu in+eleg de ce
faceti un document atat de mare, programatic, pentru o zona atat de mare
a Bucure9tiului, in condijiile Tn care el poate fi modificat Tntr-o secunda.

Domnul Damian Matei, Director Executiv. Directia Urbanism
Este vorba de ierarhie. lerarhia documentatiilor de urbanism
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Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Exact asta spun 9i eu.

Domnul Damian Matei, Director Executiv_Directia Urbanism
§i un PUG nu poate sa rezolve niciodata o chestie a unei zone.

Tocmai de aceea legiuitorul a gandit o anumita ierarhie a documenta+iilor
de urbanism.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Este corect ceea ce spuneti dumneavoastra. Dar PUG-ul, dat Hind

ca are o ierarhie superioara PUZ-ului, poate rnodifica ceea ce munciji
dumneavoastra acum. Oricum, consilierul primarului general a spus ca e
strict un document programatic 9i om mai vedea, ca e de lunga durata.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Studiile de fundamentare ar putea sa-I corecteze, dar nu pot sa dea

o chestiune diametral opusa. E vorba de un !esut urban, o morfologie
urbana.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Exact despre asta discutam. Tntai ar trebui aprobat Planul Urbanistic

General, dupa care detaliat prin acest PUZ. Noi putem sa dam drurnul la
un PUZ, sa facem niste studii, sa cheltuim niste bani si sa vina PUG-ul
care in prima faza propune acela9i lucru 9i, Tn urrna consultarilor, sa se
modifice tot. Nu gasesc logica ordinii.

Urmeaza domnul Vi9an, apoi domnul Milea 9i domnul §uhan.

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
Eu am un mic dubiu, pentru ca nu prea Tn+eleg exact despre ce

vorbim Tn momentul acesta, asa ca am o serie de sase Tntrebari
Din cate citesc acum, presupun ca noi discutam de protocol, nu de

proiectul de PUZ, protocolul care sa fie Tncheiat pentru Dambovita. Vorbim
direct de PUZ 9i este titlul gre9it Tn hotarare sau e vorba de un protocol?
Sunt chestii fundamental diferite.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Evident ca este vorba de protocol, scrie Tn tittu. De aceea nu trebuie

sa tragem concluzii, gata maine vine PUZ-ul 9i nu va fi in corelare cu PUG-
ul
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Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
De fapt, noi avem acurn de decis daca acest protocol este bun sau

nu

Dornnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Avem nevoie de aceasta documentatie de urbanism, pentru ca ea

transcede PUG-ul. Este 9i Tn llfov acest PUZ. PUG-ul nu poate sa se duca
peste llfov, momentan. Dambovija fiind un spatiu morfologic care une9te
mai multe unitati administrative, evident ca trebuie sa le iei Tn seama.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Dar cei de la Universitatea de Arhitectura si Urbanism care

realizeaza PUG-ul poarta discutii cu localitalile din jur, cu consiliul
judetean. Cel pu+in strategia de mobilitate nu poti sa o faci doar pentru
Bucure9ti, pentru ca sunt foarte rnulte linii de comunicajii care duc in llfov.

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
Conform Legii 350, din cate tin eu minte, documentatiile de urbanism

sunt altele, PUG, PUZ 9i Tn coroborare cu Legea 50 putem sa ne gandim
9i Ia un PUD, dar protocoalele sunt altceva. Deci Tn momentut acesta noi
vorbim despre un simplu protocol.

in al doilea rand, va rog sa raspundeti punctual, ce entitate a blocat
aceasta lucrare? Ati spus la inceput ca a fost o entitate care a blocat.

Domnul Damian Matei. Director Executiv. Directia Urbanism
E mai mult decat evident, vechile administratii.

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
Nu am auzit raspunsul.

Domnul Damian Matei. Director Executiv. Directia Urbanism
V-am raspuns la Tntrebare.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Lisaji-ma sa va ajut putin sau sa TI ajut pe domnul Damian. Daca nu

vreti sa va rnai sustineti declara+ia asta §i vreti sa o retrageti, puteti sa
faceti 9i asta. Adica ori spuneti despre cine e vorba, ori spuneji: domnule,
am gre9it cand am spus asta.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Eu cred ca se referea Ia Asociajia Salvaji Bucure9tiul.
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Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
Nu am auzit raspunsul la Tntrebare.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Nici eu. va rog sa repetaji raspunsul.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
va propun sa trecem la urmatoarea Tntrebare, domnul director nu va

raspunde.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Domnule pre9edinte, in conditiile Tn care avem un executiv ostil care

efectiv T9i bate joc de comisie, eu va propun sa nu dam aviz. Nu sa dam
aviz negativ, ci sa nu dam aviz. Mai mulji consilieri am pus o Tntrebare.
I-am dat dornnului Damian 91 posibilitatea sa-9i retraga declara Iia, are 9i
op+iunea asta. Daca nu face asta, eu cred ca singura unealta pe care o
are comisia este sa nu dea aviz. Nedarea avizului, ca sa fie foarte clar
pentru toli colegii, este ca acest proiect nu intra pe ordinea de zi.

Domnul Consilier Milea Dan
Domnule pre9edinte, a9 vrea sa intervin 9i eu, pentru ca au intervenit

toli. Eu nu consider ca avern un reprezentant ostil, a9a cum s-a exprimat
domnul coleg 9i eu cred ca am auzit raspunsul. Vechea administratie a
blocat acest proiect. Eu I-am auzit.

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
Acesta este raspunsul, domnule Damian? Este fosta administra+ie?

Domnul Consilier Milea Dan
Eu cred ca se referea la administratia Firea.

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
Deci vechea administra+ie din primarie, Tnsemnand primarul cu tot

aparatul a blocat acest proiect.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Nu are cum sa fie a9a. Hai sa va spun 9i de ce.

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
Eu voi trece la urmatoarea Tntrebare. Dupa cum v-am spus, am o

serie de 9ase Tntrebari pentru domnul viitor arhitect-9ef, daca Tmi 9i
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raspunde cineva la aceasta intrebare, nu sa ma ia la mi9to 9i sa mai 9i
vorbeasca peste mine. A9tept un raspuns. Am timp nelirnitat.

Domnul Consilier Milea Dan
Eu credeam ca particip la Comisla de urbanism, nu la o ancheta.

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
Nu este vorba despre asta, dar o entitate nedefinita a blocat un

proiect pentru Bucure9ti. E legat de urrnatoarea mea Tntrebare, pentru ca,
din cate 9tiu eu, mai exista un proiect mai vechi, poate ca aici am o
informatie eronata, este chiar Tn parteneriat cu Ambasada Frantei, care
prevedea ca, pe traseul Dambovitei, sa fie cateva zone care sa He zone
de agrement cu sporturi nautice. Daca este adevarat ca o entitate l-a
blocat, sunt 9i eu curios care este acea entitate. Daca se poate raspunde.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
V-am raspuns. Noi am gasit aici un PUG blocat 9i noi I-am deblocat.

E foarte simplu. Era din 2013 semnat contractul, s-au facut cateva faze la
Tnceput 9i apoi a fost pus la sertar. Eu doar v-am raspuns ce am gasit noi.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Poate ne raspundeti de ce I-a tinut domnul Nicu9or Dan blocat doi

ani 9i jumatate. gi dansul l-a +inut la sertar doi ant 9i jumatate, spunand ca
TI studiaza.

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
A9tept 9i eu raspunsul. va rog frumos, cine este entitatea? Daca

s-a luat Tn calcul, daca tot am trecut la urmatoarea ’intrebare, daca s-a luat
in calcul §i vechiul proiect, o sa verific de cand era respectivul proiect,
pentru amenajare de sporturi nautice pe Dambovija. S-a luat Tn calcul 9i
acest aspect? Daca tot suntem la Comisia de urbanism 9i am intrat Tn
detalierea problemei pe un protocol amarat.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Referitor la proiectul facut cu Ambasada Frantei, nu am cuno9tinla

de el

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
Nu sunt sigurdaca a fost facut cu Arnbasada Frantei, dar am Tntrebat

daca a fost luata Tn calcul partea de sporturi nautice pe Dambovija.
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Domnul Consilier Milea Dan
Uncle sa fie luata Tn calcul? Acesta este un protocol.

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
Am avut rugamintea sa nu se mai intervina pana cand nu raspunde

domnul Damian.

Domnul Consilier Milea Dan
Nu Tnteleg, aji blocat toata 9edinja 9i a9teptaji raspuns despre un

proiect care nu 9titi daca exlsta.

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
Proiectul exista. Deci entitatea care a blocat este fosta conducere,

presupun, dar nu am nicio confirmare, pentru ca poate sa fie oricine din
administrativ, poate sa fie ceva de interes na+ional, nu se 9tie. Ne-a blocat
cineva, dar nu se 9tie cine. Proiectul pentru sporturi nautice este luat Tn
calcul? Da sau nu?

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Probabil va fi luat Tn considerare.

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
Bun. Finan+area pentru acest proiect este cea pe care am validat-o

noi, pe Tmprumuturile din toamna-iarna? A fost o serie Tntreaga de
amenajar} propuse pe Dambovita, pentru care Bucure9tiul a ob+inut
Tmprumuturi. Este 9i acest protocol, era gandit de atunci sa fie inclus sau
nu?

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Nu stiu Ia ce va referiti acum. Asta este o finantare de la Ministerul

Dezvoltari i

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
Deci nu este inclus. Este alt proiect.
Culorile au o semnificatie un pic ambigua. Sunt culorile

conventionale din STAS-ul de urbanism sau ce reprezinta ele? Pentru ca
documentatia este un pic incompleta din punctul acesta de vedere.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Adica nu are legenda.

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
Exact
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Domnul Damian Matei. Director Executiv. Directia Urbanism
Evident ca este o schita a zonei. Nu vorbim de o documentatie de

urbanism. Vorbim de un protocol. §i ca sa aveti dumneavoastra, consilierii,
informatii cu privire la zona, s-a facut o prima propunere cu aceasta zona.
Cu galben ce este in llfov, cu portocaliu ce este Tn Bucure9ti, e foarte
simplu

Domnul Consilier Visan Horia Alexandru
§i atat, nu reprezinta nimic altceva. OK, avem o harta colorata foarte

fru mos
Deci acesta este un protocol. Daca se va ajunge la etapa de PUZ,

va reamintesc ca not avem o hotarare data in aceasta comisie, ca PUZ-
urile vor intra in ordinea Tn care ele au fost depuse 91 considerate complete
de catre executiv. Mi-ar face foarte mare placere sa vedem acest lucru.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Urmeaza domnul Milea, domnul Moraru, domnul §uhan 9i domnul

Pavel

Domnul Consilier Milea Dan
Deci Tnteleg ca acesta este un protocol pentru un viitor protect de tip

PUZ. Prima mea nedumerire este afirmatia ca anexa 1 este o prima
propunere. Ce Tnseamna o prima propunere? Cine va modifica zona de
reglementare? Viitorii participan li la acest protocol vor modifica aceasta
zona sau asta ramane batuta Tn cuie 9i noi o aprobam acum? Asta e prima
Tntrebare. A doua Tntrebare este: de ce s-a mers atat de mult cu
reglementarea Tn zonele Tnvecinate? De exemplu, eu Tn+eleg zona de
verde din cartierul Giule9ti, Cranga9i, care este zona inundabila a
Dambovitei, dar am observat ca in zona de reglementare este bagata 9i
Casa Radio, care ar trebui sa fie un proiect Tn sine, un PUZ Tn sine. E o
chestie foarte complexa. Sau Parcul Politehnic. De ce e bagat Parcul
Politehnic? Ce dorim sa reglementam acolo? Ca sa nu mai zic de Zona
lstorica, de centrul Bucure9tiului. De ce nu se insista numai pe albia raului
Dambovita, eventual cu caile de transport, strazile, bulevardele care sunt
adiacente? De ce nu se face a9a cum s-a dat aviz pentru linia de metrou,
uncle tot a9a, se Tncerca reglementarea, cel pujin pe zona Giurgiului, se
intra 100 de metri Tn cartierele care sunt stanga-dreapta 9i Tnteleg ca s-a
convenit sa nu se mai intre 9i s-a dat aviz pentru acet PUZ numai pentru
tunelul de metrou 9i stajiile care vor fi amplasate Tn vecinatatea acestui
tunel. De ce nu se concentreaza acest proiect numat pe raul Dambovita,
astfel ’incat sa aiba o sansa mai mare de reusita? Pentru ca daca va
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pierdeti Tn amanunte 9i Tncepeti sa reglementaji, o sa fie exact ca PUZ Inel
Median, care 9tim foarte bine ca n-a facut decat sa reglementeze
urbanistic, sa densifice 9i sa distruga ni9te cartiere 9i n-a realizat nimic din
ce 9i-a propus pe partea de transport. Multumesc frumos!

Domnul Damian Matei. Director Executiv. Directia Urbanism
Domnule Milea, acesta nu e un proiect de amenajare a Dambovi jei.

Deci haideti sa facem distinctia Tntre un protect de amenajare 9i un studiu
serios din care sa rezulte legatura acestui traseu al Darnbovitei cu
vecinatatile. Evident ca veclnatatile trebuie incluse Tn aceasta harta pe
care am facut-o Tmpreuna cu Ministerul Dezvoltarii. Deci nu mai tratati totul
a9a u9or. E vorba de o harta 9i s-a discutat foarte mult pe ea.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
De data asta domnul Milea a pus o Tntrebare foarte pertinenta. Este

o zona foarte mare de studiu. Nu luam usor. Daca luam usor, era votat
pana acum proiectut acesta, Tntr-un feI sau altul.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Un PUZ are o zona de reglementare 9i o zona de studiu.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Scrie undeva, pe harta aceasta, care e zona de reglementare 9i care

e zona de studiu? Undeva scrie anexa 1 9i sunt ni9te pete de culoare. Sunt
ni9te Tntrebari care apar din cauza ca documentaTia este incompleta.

Domnul Damian Matei. Director Executiv. Directia Urbanism
Care documentatie? E vorba de o anexa din care cineva sa afle ce

zona se dore9te a fi studiata 9i reglementata. §titi foarte bine ca prin avizul
de oportunitate pe care iI da arhitectul-9ef pentru PUZ, se stabilesc atat
zona reglementata cat §i zona de studiu. Asta este o etapa ulterioara.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
§i ce sa in+elegem noi? Am injeles ca zonele care sunt cu galben

sunt zonele care tin de llfov. Dar in rest?

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Haideti sa va citesc din protocolul de colaborare cu Apele Romane,

Metrorex 9i Ministerul Dezvoltarii. Pentru asigurarea coerentei 9i eficien jei
procesului de planificare, de la adoptarea prezentei hotarari pana la
aprobarea Planului Urbanistic Zonal Regenerarea la nivel metropolitan a
coridorului raului Darnbovita, zona propusa Tn plan9a anexata prezentei
hotarari este considerata zona strategica de coordonare, denumita Zona
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Strategica Dambovija 2050. Stabilirea limitelor exacte ale zonei de studiu
9i zonei reglementate se va face pe baza studiilor de fundamentare a
Planului Urbanistic General dupa receptionarea acestora, iar
reglementarile stabilite prin Planul Urbanistic Zonal Regenerarea la nivel
metropolitan a coridorului raului Dambovija vor detalia prevederile
Planului Urbanistic General in forma propusa spre aprobare. Deci e un
prim pas de protocol de colaborare. Tocmai pentru ca toate proiectele
depa9esc limita administrativa sau proprietatea unor anumite terenuri, nu
se pot face decat Tntr-o colaborare foarte stransa cu ministerul, cu llfovul,
cu municipiul. E o chestie absolut fireasca de a demara acest parteneriat
pe care sa TI ducem mai departe 9i care va avea drept scop un studiu
urbanistic 9i o reglementare urbanistica pe aceste zone. Vor fi dezbateri,
vor fi discutii. Deci aici e vorba de un protocol. Cred ca duceti discutia
Tntr-o anumita zona care nu e fireasca

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Urmeaza dornnul Moraru, urmat de domnul §uhan 9i de domnul

Pavel

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavlus
Multumesc! Primaria generala este incoerenta de foarte multe ori,

aproape la fiecare 9edinta de consiliu, nu chiar la toate, dar la destul de
multe. in conditiile Tn care aproba, de exemplu, pentru diverse sectoare
ale Bucurestiului, sa avem statii de metrou, de tramvai, sa dea strazi si
a9a mai departe sectoarelor. §i fiecare le bal{eaza cum ii trasne9te pe ei
caput. E cumva o balbaiala Tntre aceasta atitudine a primarului general
care mereu da aviz sa dea tot felul de lucruri, tot felul de ciozvarte
prirnariilor de sector, care sa le balteze, tot felul de lucruri de genul acesta.
gi dintr-o data, iI apuca totu9i vrednicia sa faca ceva unitar. Inclusiv tocmai
am aprobat 9i aprobam 9i vine din nou de la Sectorul 3 sa faca iar nu stiu
ce pasaj, tot cu palrnieri, cu lurnini Ie, cu garduri. La Sectorul 4 e un alt
model de garduri 9i a9a mai departe. Chiar Tn zona Dambovitei. Nu are
nicio logica. Pe de o parte, daji diverse lucruri chiar Tn zona asta, pe mana
unor prirnari de sector 9i pe de alta parte, veniti astazi sa ne spuneti ca
vreti sa puneji totu9i o ordine Tn chestia asta. Nu tin neaparat sa-mi dati
un raspuns. Daca ave+i un raspuns la acest punct, cu placere. Dar repet,
eu doar constat un fapt de necontestat.

Tn al doilea rand, spuneti ca este o prima propunere. Dar haideti sa
citim hotararea, ca are 9ase articole. Spuneti ta articolul 3 alineatul 2 ca,
pana la finalizarea 9i aprobarea acestui PUZ, initierea oricarei
documenta+ii de urbanism 9i de planificare sau aprobare a investitiilor
publice, indiferent de administratorul terenului sau al obiectivului de
investitii propus sunt avizate de catre arhitectul-9ef. Explicati-mi de ce aji
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simtit nevoia sa introduce Ii aceasta prevedere, acest alineat 2 de la
articolul 3? Dintr-o data apar 9i ni9te puteri. qi tot legat de lucrul acesta,
este o ru9ine pentru institu+ia municipiului Bucure9ti sa vina Tn 2023 cu o
mazgalitura de schi A, de harta, care nu este digitalizata, este un scan,
este o rezolutie exact ca in PUG-ul acela pe care iI avem din preistoric.
c)and spLIne Ii ca pentru aceasta zona definita arhitectul-9ef face aceasta
avizare, zona asta nu se injelege. Adica se injelege Tn mare, dar nu este
detaliata, nu se vede, nu poti sa dai un zoom in ea. Nu se Tntelege nimic
din schita asta. Nu sunt mai multe culori acolo, sunt doua culori e un
portocaliu mai Tnchis care jine de noi, iar catre capete, catre Pope9ti 9i
catre Chiajna cu un galben deschis, cred ca s-a reprezentat faptul ca
acelea sunt terenuri care tin de cele doua localitati adiacente. Este o
bataie de joc sa decapsa{i, ca se vad 9i capsele, unde au fost capsate, sa
o puneti Tntr-un copiator 9i sa-i dati un scan la nu 9tiu ce rezolutie, la
aceasta poza. Este o bataie de joc. Dar nu e ceva nou, asta e regula Tn

Primaria Capitalei.
in al treilea rand, vacare9tiul de ce este lasat pe dinafara? Nu e o

zona de aeroport, e tot zona umeda, jine tot de apa aceea, are legatura
cu Dambovita, nu e din Nil. Pun aceasta problema. §i mai e asta cu
delimitarea, o sa vina cineva sa ne dea in judecata, sa spuna eu vreau sa
fac ceva, sunt in PUZ-ul asta sau sunt la granita lui? Pentru ca nu se
Tntelege. In centru, de-a lungul zonei Unirii, vad ca mergeti in profunzime,
nu pana la Mircea voda, ci mergeti pana la Nerva Traian. Mai aveaji putin
§i ajungea}i la Alba lulia. Nu am injeles ce treaba are cu Dambovita zona
dintre Mircea voda 9i Traian. Vreti sa bagati cartierul Justitiei acolo?
Atunci nu Tnteleg de ce ati lasat Parlamentul pe dinafara. §i vreti sa va
dam un aviz 9i sa intre Tn Consiliu din prima? va rog, raspundeti-mi la ce
puteji din toate lucrurile acestea.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Harta va fi o pagina de Internet a acestui protect, impreuna cu

Ministerul Dezvoltarii, va fi urcat totul in GIS, deci acolo vom putea da
zoom 9i vom avea siguran Ia ca se cunosc limitele.

Referitor la vacaresti, am observat si eu ce ati observat si
dumneavoastra 9i probabil prin studiile de fundamentare facute de
consortiul de firme care a ca9tigat PUG-ul, noi vom propune 9i ce ati
sugerat dumneavoastra. Am observat 9i noi acela9i lucru.

Referitor Ia ce aji pus despre intentia arhitectului-9ef, asta face parte
din misiunea arhitectului-9ef, sa asigure o coerenta a dezvoltarii
municipiului, este Tn fi9a postului. Nu vrea nimeni sa dea lectii nimanui, dar
este Tn atributiile lui
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Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Daca lucrul acesta este generic, atunci de ce ati mai simjit nevoia sa

TI spuneti? Vreti sa spune li cumva ca e redundanta acea prevedere? Daca
e redundanta, de ce ati mai simtit nevoia sa o introduceti Tn hotarare?

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Ca sa fie foarte clar.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Dumneavoastra tocmai ma educati pe mine ca lucrurile sunt foarte

clare si ca nu este nevoie sa faceti lucrul acesta.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
La prima Tntrebare, cand ne-ati Tntrebat de ce municipiul cedeaza nu

9tiu ce spatii de amenajari catre sectoare. Direc+ia Generala de Urbanism
nu a initiat niciodata asa ceva si aceste lucruri se voteaza Tn Consiliu
Consiliul a votat.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Primarul pune pe ordinea de zi acele lucruri.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Eu vorbesc Tn numele Directiei de Urbanism.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Am Tnteles, dar banuiesc ca dumneavoastra urmaritl acest domeniu

Adica nu va uitati pe hotararile care !in de protecjia sociala, va uitati pe
acestea care tin totusi de urbanism. Si vedeti ca acele hotarari TI au ca
initiator pe primarul general 9i sunt avizate pozitiv de primar. Eu la asta
ma refeream.

Domnul Damian Matei, Director Executiv. Directia Urbanism
Asemenea hotarari nu au trecut pe la noi.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Da, dar eu va explic ca dumneavoastra faceji parte dintr-o

admlnistratie care are un alt discurs. Si trebuie sa va hotarati ce vreti. Vreti
sa dati lucruri sa se puna palmieri sau vreti sa facern un singur ora9. Din
ce §tiu eu, ora§ul acesta este unul singur.

§i ati mai spus ca o sa fie o pagina frumoasa a proiectului. c;and o
sa fie? Dupa ce votam?
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Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Votati doar un protocol, nu votati aceasta limita. Asta este o anexa

ca sa arate zona de interventie, care nu este finala, nu este granija finala.
Asta se va stabili prin PUG, prin studiile de fundamentare. Este pur 9i
simplu o harta care arata zona care se dore9te a fi regenerata. Nu este un
PUZ, este un protocol de colaborare cu ministerul. iI dore9te ministerul 9i
TI dore9te municipiul. in cazul Tn care Consiliul General nu iI dore9te, va
asumati ca nu TI doriti.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Bun. Multumesc! Dar asta nu Tnseamna ca m-ati lamurit cu multe

dintre lucrurile astea sau ca sunt muljumit ca fmi puneji a9a o harta, un
scan

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Urrneaza domnul §uhan 9i domnul Pavel.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Muljumesc! Ca sa va lamuresc, domnule pre9edinte, in legatura cu

suma de 60 de milioane, aceasta suma am spus-o in urma unor discutii
pe care le-am avut la Direc jia Investi Iii, cu dornnul director care mi-a
confirmat ca, pentru proiectul de Strapungere Splaiul Independentei –
Ciurel, s-au cheltuit pana acum peste 60 de rnilioane.

in al doilea rand, eu am Tnteles insistenta domnului Damian in
legatura cu faptul ca noi votam un protocol. Dar daca va uitati la textul
proiectului de hotarare, acolo se instituie ni9te limitari. Adica orice feI de
docurnentatie, de acum Tncolo, are un regim special pentru zona
respectiva. Ceea ce e nefiresc, pentru ca acea prevedere din proiectul de
hotarare va putea fi invocata. Nu e in regula treaba asta, dupa parerea

Alt lucru pe care voiam sa vi-1 spun, citind textul proiectului de
rrlea

hotarare, se face vorbire acolo despre vestita comisie tehnica de urbanism
9i amenajarea teritoriului. Nu injeleg de ce se face referire Ia ea. Aceasta
comisie tehnica are un roI consultativ. Si asa, la ora actuala ea Tsi
depa9e9te cu mult atributiile. Eu nu 9tiu daca ati citit, la colegi ma refer,
daca aji citit ac+iunea judecatoreasca pe care un dezvoltator imobiliar a
Tndreptat-o Tmpotriva noastra. Acolo se face o confuzie, Tntr-adevar, Tntre
comisia de urbanism a Consiliului General si comisia tehnica. Dar daca
cite9ti acea actiune judecatoreasca, te iei cu rnainile de cap. Aceasta
comisie tehnica a devenit un feI de inchizitie urbanistica, ca sa iI citez pe
unul din colegii care a vorbit anterior. ii cheama pe investitori sa negocieze
cu ei, sa stabileasca ce anume ar trebui sa faca, ce anume n-ar trebui sa
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faca. Nu Tnteleg ce legatura are Consiliul General cu aceasta cornisie
tehnica despre care se face vorbire Tn textul proiectului de hotarare.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Comisia tehnica fundamenteaza punctul de vedere al arhitectului-

9ef. ii confera ni9te informa+ii care iI ajuta Tn luarea deciziilor, ca sa nu fie
subiectiv.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Stay putin, prevederea respectiva e preluata ad literam din textul

legii. Cred ca aici s-a urmarit altceva, nicidecum ceea ce spLIneji
dumneavoastra. Sigur ca dumneavoastra s-ar putea sa fi ac+ionat cu buna
credinta, nu contest lucrul acesta, Tnsa va fac o observajie pertinenta,
pentru ca ceea ce se scrie Tn proiectul de hotarare e ad literam din lege.
A9a scrie Tn lege. intr-adevar, aceasta comisie cu roI consultativ Tl ajuta pe
arhitectul-§ef, care este autoritatea tehnica Tn dorneniu. A9a spune legea.
Ce sens are sa mai repetam treaba asta in corpul hotararii noastre? Astea
sunt niste observatii tehnice. Oricum, eu cred ca in comisia noastra,
candva, ar trebui sa dezbatem putin ce face la modul concret aceasta
comisie tehnica Ia ora actuala. Este inimaginabil. Am sa caut acea actiune
judecatoreasca pe care am prirnit-o cu totii pe mail, dar poate ca unii au
ignorat-o. §i am sa v-o trimit, sa cititi acolo 9i sa va cruciti ce poate sa faca
aceasta comis ie tehnica de urbanism 9i amenajarea teritoriului. Ce
imixtiuni inimaginabile.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Multumesc! Urmeaza domnul Pavel si domnul Milea.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Proiectul acesta nu trebuie votat, pentru ca are un singur scop. sa

confere arhitectului-§ef al Capitalei autoritate pe raza teritoriala a
sectoarelor si aici vorbim de cam toate sectoarele. §i sa Ti confere
autoritate mult mai mare decat ceea ce prive9te zonele protejate ale
Capitalei. De fapt e acel paragraf subliniat de domnul Moraru. Foarte
corect. Proiectul nu e bine definit. Asta Tnseamna ca noi nu stim exact ce
va face arhitectul-9ef al Capitalei, in spe{a domnul Damian.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Dar produce efecte.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
E clar ca produce efecte. Domnul Moraru a subliniat foarte clar: se

Tncalca tot ceea ce Tnseamna reglementare la nivet urbanistic Tn Capitala,
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in sensul ca toata lumea se va caciuli Tn fata domnului arhitect-9ef, prezent
astazi alaturi de noi. §i eI, la randul lui, va recomanda, presupun, una sau
doua sau trei societati.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
venit sa faceti circ, la Aleea Circului. Haideti ca aici

discutam lucruri serioase.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Cu tot respectul, nu e o afirmajie gratuita.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia Urbanism
Nu e niciun respect pe care iI aveji fala de mine.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Pai stiti ca nu am.

Domnul Damian Matei, Director Executiv, Directia UrbanIsm
Eu am venit ca sa va explic acest protocol.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Protocolul trebuie votat. Punct.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Haideti sa simplificam un pic discutia. Urmeaza domnul Milea 9i

domnul Moraru, dupa care voi supune la vot acest proiect.

Domnul Consilier Milea Dan
Deci Tnteleg ca daca era domnul Dumitra9cu, fostul arhitect-9ef, nu

era nicio problema, care a gestionat Bucure9tiul 9i ma refer aici la marete
talcioc urbanistic care au fost PUZ-urile de sectoare. Eu cred ca acest
protocol trebuie votat 9i o sa iI votez, pentru ca este un pas, se demareaza
un proiect. Faptul ca va e frica ca se dau puteri sporite arhitectului-9ef,
asta e o marota, pentru ca oricum autoriza+ia asta o va da arhitectul-9ef,
pentru ca e pe mai multe UAT-uri, a9a spune legea. Chiar daca noi acum
discutam despre zona de reglementare, care Tnteleg ca este doar a9a,
informativa, pentru ca pana la urma arhitectul-9ef va hotarT care va fi zona
reglementare. Dar revin. Eu cred ca, de exemplu, introducerea Casei
Radio in acest viitor PUZ este o gre9eala, mai ales ca este 9i o problema
juridica acolo, e un proces la Curtea de Arbitraj de la Londra Tntre
partenerul strain 9i statul roman. Deci va trebui sa se !ina cont de toate
treburile astea. in plus, eu nu cred ca acest PUZ ar trebui sa iasa Tnainte
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de PUG, pentru ca el artrebui sa fie gandit Tn a9a feI Tncat sa se plieze pe
prevederile PUG-ului. Multumesc!

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Domnul Moraru?

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Revin cu aceasta problema de la alineatul 2 al articolului 3. Orice feI

de investitie publica care este Tn aceasta zona, indiferent cine este
administratorul Tn acea zona, deci inclusiv primarii de sector, a9a cum ne
uitam pe harta numai Primaria Sectorului 2 nu e afectata de lucrul acesta,
trebuie sa vina la arhitectul-9ef. in principiu, nu e un lucru rau, poate a9a
reu9im inclusiv sa nu mai punem palmieri aiurea. IntenTia, de principiu,
consider ca e una buna. Dar as mai face totusi doua observatii. Ca sa Ii
dau aceasta putere arhitectului-9ef, pentru ca ii dau o putere, spune foarte
clar Tn acel alineat ca, daca e§ti primarul sectorului 6 sau primarul
sectorului 1, nu ai voie sa pui niciun fir de pai pe iarba Tn acea zona, pana
nu te duci ta arhitectul-§ef al Bucure§tiului. Asta spune acolo. E un lucru
cu care, in principiu, a9 putea sa fiu de acord. Dar ca sa 9tiu unde am voie
sa pun un fir de pai fara arhitectul-9ef al Bucure9tiului, trebuie sa am in
corpul acestei hotarari o delimitare foarte clara, ca sa nu existe discujit.
Deci, din acest punct de vedere, eu nu am cum sa votez o hotarare cu o
mazgalitura. Deci o mazgalitura define9te ni9te puteri pentru arhitectul-9ef
9i creeaza sau nu creeaza ni9te probleme celor cinci din 9ase primari ai
subunitatilor administrativ-teritoriale ale Bucurestiului. Poate ca nu as
avea o problema de principiu cu acest alineat, dar combinat cu aceasta
mazgalitura, am o problema foarte grava.

Prin urmare, am un amendament. Scoateji acest lucru, eu propun
sa scoatem acest alineat. Sunt dispus sa iI votez, daca ne furnizaji o
delimitare foarte clara. Altfel, ca legiuitor local, eu nu pot sa emit lucruri
neclare, ambigue, pentru care dupa aceea sa raspund cu portofelul meu.
Eu sunt dispus sa votez o asemenea hotarare, dar daca ea este cu
adevarat clara pentru toata lumea. Multumesc!

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Mu ltumesc!
Supun la vot proiectul de hotarare dezbatut mai sus.
vot, va rog.
Eu votez „abtinere”
Nu intentionez sa votez acest proiect, sa iI Tmputernicesc pe primarul

general 9i mai mult pe zona de urbanism. L-am imputernicit 9i am vazut
ce a facut. Nici ADI-ul sa redacteze 9i sa se apuce de acest PUZ Tnainte
de PUG. Harta aceea este foarte vaga 9i nu ne explica ce se va studia 9i
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ce nu. Mai rnult, da putere arhitectului-9ef sa intervina 9i peste sectoare,
peste zonele de protectie.

Doamna Gherghiceanu, va rog sa finaliza Ti procedura de vot.

Dornnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Eu votez „Tmpotriva”.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Domnule pre9edinte, v-am propus un amendament.

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Amendamentele se depun Tn 9edinji, domnul Moraru.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Puteti sa iI introduceti Tn Consiliul General. Nu iI aveam trimis.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Ca sa fiu foarte clar Tnjeles, eu nu am o problema sa se realizeze un

asernenea PUZ, eu am o problema cu acel alineat 2. Altfel, acest PUZ
trebuie facut. Scuzaji-ma, mai fac un comentariu pe care am vrut sa iI fac
mai devrerne. Eu cred ca orice arhitect-9ef 9i primar care este acum 9i
urmeaza Tn urmatorii 20 de ani, stiti ce tinta vor avea? sa nu termine
niciodata acest PUZ.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Ca sa aiba tot timpul jurisdicjie pe zona aceea.
S-a finalizat procedura de vot?

Doamna Consilier Gherqhiceanu Florentina
Eu votez „’impotriva”.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Multumesc!
Cu 4 voturi pentru, 2 voturi impotriva, 4 abtineri, proiectul a

primit aviz nefavorabil.3

Declar sedinta comisiei de urbanism Tnchisa
La revedere !

3 Domnul Hazarian Constantin §i-a exprimat optiunea de vot verbal. Prin urmare, voturile au fost
consemnate in procesul-verbal in conformitate cu inregistrarea audio, precum si cu rezultatele
generate de platforma online de videoconferinta WebEx

29



Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Domnule pre9edinte, mai aveam ni9te neclaritati.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
imi cer scuze, va rog sa le pastraji pentru data viitoare.

Doamna Consilier Gherqhiceanu Florentina
TI rog 9i eu pe domnul Damian sa fie prezent la 9edin ja de Consiliu

de lunt, 29 mai, ca sa putem sa ii adresam Tntrebarile.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Muljumesc frumos 9i weekend placut!

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 13.40

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de platforma online de videoconferin la WebEx pe
care s-a desfa9urat 9edinta precum §i pe baza votului exprimat verbal de
catre consilierii generali.

PRE§EDINTE,
Constantin Hazarian

SECRETAR,
Dan Milea
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